
Pan Marcin Grabarczyk

Radny Rady Miejskiej w Mszczonowie

1 kwietnia br, w sprawie dostępności

defibrylatorów AED, będącą wyrazem troski o zdrowie oraz bezpieczeństwo Mieszkańców

Gminy Mszczonów. Jak słusznie zauważył Pan w swoim piśmie, urządzenia te służą do

ratowania życia w sytuacjach, gdy czas udzielenia pomocy ma ogromny wpływ na jej

skuteczność.

Chciałbym zapewnić Pana, że zdrowie i bezpieczeństwo lokalnej społeczności są takźe
jednymi z moich najważniejszych priorytetów. Właśnie dlatego już w trakcie kampanii

wyborczej w 2Oż4 r., gdy ubiegałem się o mandat radnego, wśród moich postulatów było

stworzenie sieci oznakowanych punktów z defibrylatorami AED, która objęłaby teren nie

tylko miasta, ale również całej gminy. W bieżącym roku obietnicę doprowadzenia do

zwiększenia dostępności tych urządzeń zawarłem również w moim programie kandydata na

burmistrza. oprócz montażu defibrylatorów w przestrzeni publicznej, dostrzegam również

potrzebę zorganizowania szkoleń z zakresu ich obsługi. Nawet najlepsze urządzenie tego

typu wymaga przecieź obecności człowieka, który musi posiadać wiedzę i umiejętności, by z

jego pomocą rozpocząć efektywną akcję ratunkową.

Mam nadzieję, że wspólnie z radnymi Rady Miejskiej wyznaczę punkty montażu

defibrylatorów w przestrzeni publicznej. Wraz z podległymi mi pracownikami

samorządowymi sprawdzę zaś możliwości sfinansowania całej inwestycji ze środków

budżetowych lub zewnętrznych. Wspólnie, jako mszczonowscy samorządowcy i urzędnicy,

dołoźymy starań, by doprowadzić do powstania oznakowanej sieci punktów z

defibrylatorami oraz zorganizowania szkoleń z obsługi tych urządzeń.
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Bardzo dziękuję za Pańską interpelację z dn.


